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HJERNESVULSTFORENINGEN:

Vil du bli en  
likeperson??

En likeperson er en mann  
eller kvinne, men først  
og fremst et medmenneske 
som har gjennomlevd de  
samme vanskelige situasjo-
nene som du selv er opp i 
eller kan komme opp i. 

En som enten er pårørende eller  
 har vært/er syk selv. En likeper- 
 son er ikke en fagperson og alle 

har fått nødvendig opplæring i det å 
være likeperson og alle har taushets-
plikt. Likepersonen er et menneske 
det er godt å snakke med og få noen 
gode råd hos.

En likeperson er en å snakke med, 
og en som lytter og tar pasienter og 
pårørende på alvor. Likepersonene 
formidler viktig kunnskap til de som 
søker informasjon om hjernesvulst,  
og om hvordan det er å leve med 
sykdommen. Likepersoner er med-
mennesker, ikke overmennesker, og de 
skal ikke uttale seg om spørsmål som 
har med diagnose eller behandling å 
gjøre. Likepersonsarbeidet er en den 
viktigste delen av Hjernesvulstfore-
ningens arbeid for personer som har 
eller har hatt hjernesvulst og deres 
nærstående/pårørende.

Likepersonsarbeidet i Hjerne-
svulstforeningen drives med grunnlag 
i Hjernesvulstforeningens retningslin-
jer og vedtekter. Likepersoner skal 
hjelpe til med å sikre best mulig 
livskvalitet, ved hjelp av sin erfaring. 

Likepersoner er ikke helsepersonell. 
De er medmennesker, ikke overmen-
nesker, og de skal ikke uttale seg om 
spørsmål som har med diagnose eller 
behandling å gjøre. 

Våre likepersoner utfører sitt verv 
på frivillig grunnlag. De har fått en 
grundig opplæring før de går inn i 
tjenesten og har underskrevet en 
taushetserklæring. Det vil si at det 
som blir sagt mellom den som tar 
kontakt og likepersonen, forblir 
mellom de to. Likepersonsarbeidet 
kommer til uttrykk på mange måter. 
Det kan være likepersonssamtaler på 

vår kontakttelefon, på vår chatte-
tjeneste, møter på Vardesenter, 
Hjernesvulstforeningens lokallags- 
møter og årsmøtene.

Vi har likepersoner over hele landet, 
men trenger flere. Spesielt er vi på 
utkikk etter flere som ønsker å bli 
likeperson i Vestland fylke og Agder 
fylke, men alle er velkomne til å melde 
sin interesse. Vi har planlagt et kurs 
for likepersoner 10.–12. mars 2023. 
Da starter vi fredag kveld og er ferdige 
rundt lunsjtider på søndagen. Reise 
og opphold dekkes av Hjernesvulst- 
foreningen. ◗◗

Vil du bli en likeperson i Hjernesvulstforeningen? Send en melding til likeperson@hjernesvulst.no

ILLUSTRASJONSFOTO: COLOURBOX
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NYTT FRA REGIONENE 

I 
VEST

Kjære medlemmer i Regionlag Vest!
Nå har vi endelig fått et nytt lokallag  
i region Vest. 

Vi håper og tror at våre medlem-
mer er klare for å ta imot oss med 
storm 😊. Vi vet at det har vært et 
ønske om et lokallag så vi håper at 
akkurat du er klar for oss. 

I første omgang ønsker vi å invitere 
til et uforpliktende treff i løpet av 
oktober, tid og sted kommer vi tilbake 
til via e-post/sms.

Vi ønsker også å invitere til en tur 
til Akvariet i Bergen 20 november,  
og avslutte dagen med en liten lunsj  
i Det gode selskap hos Akvariet. 

Dette vil være gratis for våre medlem-
mer så her er det bare å hive seg med. 
Har du barn, barnebarn, tante/onkel- 
barn så ta dem med og nyt dagen 
sammen med oss. Vi tenker oss at 
oppmøte vil være utenfor Akvariet  
ca. 11.30 og estimert lunsj ca. 14.00. 
Vi ønsker at flest mulig kan delta,  
og har derfor bestemt at det er rom 
for å søke om bidrag til reiseutgifter.

Vi vil sende ut informasjon om 
påmelding pr. brev/sms til våre 
medlemmer i løpet av oktober. 
Påmelding vil være bindende pga. 
bestilling av både billetter og mat,  
så håper du allerede nå setter av datoen.

Kom som du er, turen er for  
alle og vi gleder oss til å se akkurat 
deg 😊.

Avslutningsvis oppfordrer vi deg  
til å ta kontakt med oss dersom det er 
noe du lurer. Har du forslag til andre 
aktiviteter eller ønsker å bidra med 
noe i lokallaget setter vi stor pris på 
det. 

Ta kontakt med vår styre- 
leder Annika enten via e-post:  
vest@hjernesvulst.no 
eller på telefon: 952 82 664.

Velkommen skal dere være 😊. 

Hilsen styret i region Vest

Kjell, Sandra og Annika i styret i nytt lokallag i Vestland.

mailto:vest%40hjernesvulst.no?subject=
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I 
SØR-ØST

Hjernesvulstforeningen setter søkelys på livskriser og krevende hverdager
Fredag 28. oktober inviteres alle 
interesserte, uavhengig av medlem-
skap, til å møte psykolog Hedvig 
Montgomery og Nina Jensen i en 
samtale om vanskelige livssituasjoner.

Å takle sorg er vanskelig. Ikke bare 
for en selv, men også for alle rundt. 

Psykolog Hedvig Montgomery og 
Nina Jensen fra Hjernesvulstforenin-
gen forsøker gjennom dialog gi deg 
noen gode tips og råd til hvordan du 
kan håndtere de vanskeligste tingene i 
livet med alvorlig sykdom, tap av 
funksjoner, død og dyp sorg.

Livskriser rammer de fleste og vi 
ønsker derfor å invitere alle, uavhengig 
av medlemskap, som er interessert i å 
høre på den kjente psykologen, Hedvig 
Montgomery og Hjernesvulstforenin-
gens profilerte, Nina Jensen i «en 
samtale om vanskelige livssituasjoner». 
Dette er i første rekke satt søkelys på 
barn, ungdom og familier som enten 
er rammet av sykdom eller som 
pårørende, men vil være aktuelt og 
interessant også for andre. I fjor ble 
det produsert en film om lignende 
tema som ble godt mottatt og filmene 
våre ligger på YouTube.

Hedvig Montgomery er en av 
Norges mest anerkjente psykologer og 
er spesialist innen familie- og partera-
pi. Montgomery er deleier av praksi-
sen Montgomery AS og står bak den 
internasjonalt bestselgende bokserien 
«Foreldremagi» som er oversatt til 23 
språk. I samarbeid med Aftenposten 
har hun den ukentlige podkasten og 
A-magasinspalten Foreldrekoden. 

Nina Kristine Jensen er marinbio-
log og leder av forsknings- og ekspedi-
sjonsskipet MS REV Ocean. Hun er 
tidligere generalsekretær i WWF 
Verdens naturfond. Nina mistet sin 

mann i hjernekreft i 2019 som  
hun har en sønn sammen med. 

I dag er hun veldig engasjert med å 
komme videre i forskningen og bedre 
behandlingsmetoder for hjernekreft. 
Nina er styremedlem i Hjernesvulst-
foreningen.

Samtalen mellom Hedvig og  
Nina er på Quality Airport Hotel 
Gardermoen, fredag 28. oktober kl. 
17.00 til ca. 18.30 I siste del legges det 
opp til dialog og spørsmål fra publikum.

Arrangøren anbefaler oppmøte  
i god tid. 

Det er begrenset med plasser og 
det er derfor bindende påmelding til, 
post@hjernesvulst.no innen 15. 
oktober. Arrangementet er gratis, men 
påmeldte som ikke møter kan bli 
fakturert 500 kroner. Spørsmål om 
arrangementet kan rettes til Hjerne-
svulstforeningen på telefon eller 
e-post. Vi håper dette bidraget kan 
være til hjelp for deg til å takle dine 
egen og andres livskrise på en bedre 
måte og håper mange melder seg på. 
Hvis noen trenger hjelp med trans-
port eller annet så ta kontakt så finner 
vi en løsning.

Arrangør er Hjernesvulstforenin-
gen region Sør-Øst i samarbeid med 
hovedforeningen 

Trond Jære 

Nina Jensen og Hedvig Montgomery.

https://no.wikipedia.org/wiki/Marinbiolog
https://no.wikipedia.org/wiki/Marinbiolog
https://no.wikipedia.org/wiki/World_Wide_Fund_for_Nature
https://no.wikipedia.org/wiki/World_Wide_Fund_for_Nature
mailto:post@hjernesvulst.no


Kontaktinfo til likepersoner
Likepersoner med bakgrunn som rammede:

Likepersoner med bakgrunn som pårørende:

Listen er ikke komplett, den inneholder bare de som har sagt seg  
villig til å ha sitt navn og sin kontaktinformasjon i vårt medlemsblad.

NAVN OMRÅDE E-POST MOBIL

Hanne Mjøen 0578 Oslo hannemjoen@hotmail.com 905 00 270

Hanne Bjørgan 1177 Oslo centa22@icloud.com 916 10 088

Pål Kjeldsen 1387 Asker paul@hjernesvulst.no 915 53 510

Cathrine Aas Moen 1482 Nittedal catmoe1967@gmail.com 900 10 140

Ester Chekkour 1550 Hølen ester_reiersen@hotmail.com 480 28 402

Pål Oraug 1730 Ise palo@hjernesvulst.no 907 23 590

Cecilie Hansen 3033 Drammen cecilie.t.hansen@ebnett.no 930 35 768

Tore Christensen 3233 Sandefjord tore.christensen@sfjbb.net 918 82 742

Trine Pettersen 4326 Sandnes trineaasland@hotmail.com 917 13 218

Sten Aksel Heien 4879 Grimstad sten.aksel.heien@gmail.com 941 24 006

Jörg Hänicke 5162 Laksevåg j.haenicke@gmail.com 403 28 989

Kjell Thomassen 5282 Lonevåg kjelthom@online.no 913 11 439

Merethe Bue 7045 Trondheim mere.the.the@gmail.com 903 64 398

Sølvi Skarra Kvitnes 7046 Trondheim s.skarrakvitnes@gmail.com 905 35 598

Marit Arstad Schiefloe 7500 Stjørdal maritarstadschiefloe@gmail.com 993 27 246

Mette Krogstad 7503 Stjørdal mettek@hjernesvulst.no 952 61 363

Frode Hallem 7606 Levanger frode.asbjorn.hallem@levanger.kommune.no 482 47 230

Solveig Strand 9023 Krokelvdal loensen@live.no 934 84 455

Torunn Hermansen 9511 Alta toru-her@hotmail.com 951 75 655

Grethe Marie Guttorm 9516 Alta guttorm57@hotmail.com 993 38 346

HJERNE DET! l www.hjernesvulst.no   
E-POST: media@hjernesvulst.no

KONTAKTINFO
Rolf J. Ledal
GENERALSEKRETÆR
E-POST: rolf.ledal@hjernesvulst.no
TELEFON: 459 07 412

Pål Oraug
LEDER
E-POST: palo@hjernesvulst.no
TELEFON: 907 23 590

Iselin Holmedal Marstrander
NESTLEDER
iselinm@hjernesvulst.no

Eva Widing
STYREMEDLEM
evaw@hjernesvulst.no

Gunn Karin Andersen
STYREMEDLEM
gunnk@hjernesvulst.no

Magne Blomberg
STYREMEDLEM
magneb@hjernesvulst.no

Nina Jensen
STYREMEDLEM
ninaj@hjernesvulst.no

Nina Liddy Søndergaard
STYREMEDLEM
ninas@hjernesvulst.no

Tommy Asbjørn Torseth
STYREMEDLEM
tommyt@hjernesvulst.no

Gunn Tove Ribe
VARAMEDLEM
gunnt@hjernesvulst.no

Lillian Bigset
VARAMEDLEM
lillianb@hjernesvulst.no

Hjernesvulstforeningen  
region NORD-NORGE 
LEDER: Solveig Lomsdal
MOBIL: 915 22 945 
E-POST: nord-norge@hjernesvulst.no 

Hjernesvulstforeningen  
region MIDT-NORGE 
LEDER: Anne Marie Kalseth
MOBIL: 413 71 260 
E-POST: midt-norge@hjernesvulst.no 

Hjernesvulstforeningen  
region SØR-ØST 
LEDER: Pål Kjeldsen
MOBIL: 915 53 510 
E-POST: ostlandet@hjernesvulst.no 

Hjernesvulstforeningen  
region ROGALAND 
LEDER: Jeanette Gillies
MOBIL: 976 37 987 
E-POST: rogaland@hjernesvulst.no 

Hjernesvulstforeningen  
region VEST 
LEDER: Annika Lindy Sheard
MOBIL: 952 82 664 
E-POST: vest@hjernesvulst.no 

NAVN OMRÅDE E-POST MOBIL

Ingrid Abelsnes Wilberg 1177 Oslo ingridwilberg@getmail.com 900 79 500

Berit Aaslund 1404 Siggerud beritaaslund@gmail.com 977 87 187

Nina Søndergaard 1534 Moss ninasn54@gmail.com 922 63 010

Helge Ludvigsen 3033 Drammen helge.ludvigsen@ebnett.no 909 45 432

Gunn Karin Andersen 3225 Sandefjord gunnk@hjernesvulst.no 979 77 973

Monica Solberg Hansen 4070 Randaberg monica.solberghansen@getmail.no 938 29 007

Marianne Sandvik 7033 Trondheim mariannesandvik3@gmail.com 984 39 438

Elisabeth Sandvik 7036 Trondheim elisabeth.sandvik@hotmail.com 417 97 719

Berit Catherine Johnsen 7374 Røros bcjohnsen@hotmail.com 993 18 275

Maiken Lunderøy 8802 Sandnessjøen maiken.79@hotmail.com 906 86 565

26  HJERNE DET :3/2022



Hjernesvulstforeningen har valgt Advokatfirmaet Legalis som
samarbeidspartner. Det er fordi vi tilbyr spisskompetanse til for-
nuftige priser.

Før du betaler noe som helst, får du en gratis samtale med advo-
kat om saken din. Dersom du har behov for ytterligere bistand, 
har foreningsmedlemmer svært gunstige vilkår. Advokatfirmaet 
Legalis dekker en rekke fagfelter som blir aktuelle ved sykdom.
Dette inkluderer pasientskade, trygderett, arverett og arbeidsrett.

Ta kontakt med oss på telefon eller e-post hvis du sitter med et 
spørsmål.

Det koster deg ingenting, men kan spare deg mye.

Tonje Hovde Skjelbostad
Daglig leder/advokat
+47 21 41 67 60
tonje.skjelbostad@legalis.no

Melissa Z. Calti
Advokat/fagsjef strafferett
+47 21 41 67 56
melissa.calti@legalis.no

Ingrid Hunderi
Senioradvokat/fagsjef
+47 22 40 23 00
ingrid.hunderi@legalis.no

Ring oss Bestill time Send e-post
+47 22 40 23 00 sak.legalis.no advokat@legalis.no



OM OSS
Hjernesvulstforeningen er en forening for personer som har eller har 
hatt hjernesvulst og deres pårørende. Foreningen ble etablert 22. 
mars 2009. Ved siden av likepersonsarbeid vil foreningen bidra til 
økt kunnskap både blant helsepersonell og i befolkningen for øvrig 
om hva det innebærer å leve med en hjernesvulstdiagnose. Vi vil 
også arbeide for å påvirke offentlige beslutningstakere til å bedre 
mulighetene for rehabilitering og til økt forskning på hjernesvulst.

Vil du gi en gave til Hjernesvulstforeningen?
Hjernesvulstforeningen er en ung forening i stadig utvikling,  
og vi setter stor pris på alle gaver som kan hjelpe oss i vårt videre 
arbeid. Hjernesvulstforeningens gavekonto er:

P 1503.11.35424
P VIPPS 10660

Støtt vårt arbeid for de som  
er rammet av hjernesvulst!
Meld deg inn i Hjernesvulstforeningen!
MER INFO PÅ: www.hjernesvulst.no
VÅR E-POSTADRESSE: post@hjernesvulst.no
TELEFON TIL VÅRT SEKRETARIAT: 21 42 04 24
BESØK VÅRE FACEBOOK-SIDER:  
facebook.com/hjernesvulstforeningen

Medlemskap i Hjernesvulstforeningen 
koster kr 360,– pr. år. Inntil seks
familiemedlemmer er da inkludert.

VÅR ADRESSE:
Hjernesvulstforeningen
Dronningens gate 16
0152 Oslo

Returadresse:  
Hjernesvulstforeningen c/o Orgdrift Ltd
Møllerstadjordet 16
2054 Mogreina

Ønsker du å bidra med 
din erfaring i forsknings-
prosjekter? 

Kreftforeningen jobber sammen med norske 
forskningsmiljøer som ønsker å nå opp i 
konkurransen om midler fra EU. 

Vi arrangerer derfor seminar for bruker
representanter i Kreftforeningens 
Vitensenter i Oslo, 11. november.  

For mer informasjon om påmelding 
og program, ta kontakt med 
nina.adolfsen@kreftforeningen.no
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